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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Mikael Damberg (S)

2021/22:1057 Höga elskatter och företagens villkor 

Besöksnäringen har på grund av restriktionerna till följd av covid-19 gjort stora 
förluster. Ovanpå detta har regeringens energipolitik med stängningen av två 
reaktorer vid Ringhals gjort att södra Sverige förlorat än mer planerbar 
baskraft. Detta har fått effekt på de skyhöga energipriserna. 

Detta gör att uppvärmning av faciliteter, kök, badrum etcetera ätit upp stora 
delar av inkomsterna för de redan utsatta företagen. Ett litet familjeföretag som 
driver restaurang inom besöksnäringen i Skåne har på ett par månader betalat 
28 000 kronor i elskatt. Detta företag och andra upplever nu en elskattskris som 
riskerar att bli droppen som får bägaren att rinna över och får företaget att gå 
omkull. För många av företagen har elräkningarna som kommit i brevlådorna 
varit upp till fem gånger högre än vad de vanligtvis brukar vara under 
motsvarande tid. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga finansminister Mikael Damberg: 

 

Avser ministern verka för en sänkning av elskatterna för att rädda jobb och 
företag?

………………………………………

Ann-Charlotte Hammar Johnsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-02-10
Besvaras senast
2022-02-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


